

## GUSTAV OBERMEYER GMBH & CO. KG

Mühlstraße 18-20  
08527 Plauen

**TELEFON/PHONE** +49 3741 1500 0

**TELEFAX** +49 3741 1500 19

info@gustav-obermeyer.com  
www.gustav-obermeyer.com

**GESCHÄFTSFÜHRUNG/**  
**MANAGEMENT** Herr Dr. Thomas W. Richter (Geschäftsführung),  
Herr Toni Päßler (Technischer Vertrieb),  
Herr Rico Bauer (Vertriebsinnendienst)

**MITARBEITER/EMPLOYEES** 20-49

**UMSATZ/TURNOVER** 2-5 Mio. €

**EXPORT** 26-50%

**ZERTIFIKATE/CERTIFICATES**



**STATUS** Finalist | eigene Forschung/Entwicklung

**PRODUKTE** Sondermaschinenbau, Sonderapparatebau, Überholung und Umbau | Dosiersysteme | Andere Verpackungsmaschinen | Sammelpackmaschinen | Schlüsselfertige Anlagen

**ABNEHMERBRANCHEN** Chemie/Pharmazie | Ernährungsgewerbe | Sonstiges

**FORSCHUNG UND ENTWICKLUNG** Maschinenkonzepte und mechatronische Komponenten | Verfahrenstechnik | Verpackungsoptimierung  
**KURZPROFIL** Das Unternehmen Gustav Obermeyer GmbH & Co. KG ist ein renommierter Hersteller von Abfüll- und Verpackungslösungen aus dem Bereich Primärverpackung. Das Unternehmen hat sich seit Jahren auf die Bedürfnisse der Unternehmen in den Branchen Pharmazie, Kosmetik, Food, Non-Food und Tabak spezialisiert. Gustav Obermeyer bietet ein breites Spektrum an Standard- und Sonderlösungen für den halbautomatischen und vollautomatischen Einsatz in den oben genannten Branchen. Produktportfolio: Abfüll- und Verschleißmaschinen für den Laboreinsatz; Abfüllmaschinen für flüssige und schäumende Produkte; Abfüllmaschinen für viskose und abrasive Produkte; Abfüll- und Verschleißmaschinen für Tuben, Tiegel und Dosen; Abfüll- und Verschleißmaschinen für Nagellack, Lipgloss, Eyeliner und Mascara; Abfüll- und Verschleißmaschinen für Flaschen, Spender; Abfüll- und Verschleißmaschinen für Kartuschen, Spritzen; Abfüll- und Verschleißmaschinen für Snus-Tabak; Linienautomatisierung und Sonderlösungen

**REFERENZEN** Orthomol | Dr. Theiss Naturwaren | LR Health&Beauty | Bayer Healthcare/KVP | Erda | Meggle | Bischofszell Schweiz | Intracosmed Schweiz | Dr. Schnell | Wernsing uvm.

**STATUS** Finalist | Own research/development

**PRODUCTS** Special machine tooling, special apparatus construction, overhauling and rebuilding | Metering systems | Other packaging machines | Collective packaging machines | Turn-key systems

**INDUSTRIES** Chemistry/pharmacy | Food industry | Other industrial machinery

**RESEARCH AND DEVELOPMENT** Machine designs and mechatronic components | Materials processing | Packaging streamlining

**SHORT PROFILE** The company Gustav Obermeyer GmbH & Co. KG is a prestigious manufacturer of filling and packaging solutions in the scope of primary packaging. The company has specialized itself on the needs of companies in the branches Pharmaceuticals, Cosmetics, Foods, Non-Foods and Tobacco. Gustav Obermeyer offers a wide range of standard and special solutions for the semi-automatic and fully automatic usage in the above mentioned branches. Product portfolio: filling and closing machines for the laboratories; filling machines for liquid and foaming products; filling machines for viscous and abrasive products; filling and closing machines for tubes; filling and closing machines for jars and tins; filling and closing machines for nail polish; filling and closing machines for lipgloss, eyeliner and mascara; filling and closing machines for bottles, dispenser; filling and closing machines for cartouches, syringes; filling and closing machines for snus tobacco; line automations and special machinery solutions

**REFERENCES** Orthomol | Dr. Theiss Naturwaren | LR Health&Beauty | Bayer Healthcare/KVP | Erda | Meggle | Bischofszell Schweiz | Intracosmed Schweiz | Dr. Schnell | Wernsing and many more

